

LAURIER HOUSE
*National
Historic Site*

*Lieu historique
national de la*
MAISON-LAURIER

Ottawa

**Home of two Canadian
prime ministers**

**La demeure de deux
premiers ministres
du Canada**



Parks
Canada

Parcs
Canada

Canada

No trip to the Nation's Capital is complete without a visit to Laurier House National Historic Site. Experience this magnificent home of two prime ministers - Sir Wilfrid Laurier and the Right Honourable William Lyon MacKenzie King.

This spacious residence is filled with a collection of furniture, furnishings and memorabilia, spanning over 50 years of occupancy by two of Canada's important political figures.

Un voyage dans la capitale nationale n'est pas complet sans une visite du lieu historique national de la Maison-Laurier. Venez découvrir la magnifique résidence de deux anciens premiers ministres - sir Wilfrid Laurier et William Lyon Mackenzie King.

Cette demeure spacieuse est remplie de meubles et de souvenirs rassemblés pendant plus de 50 ans par deux des plus importants personnages politiques du Canada.

Open April-Mid May, Monday-Friday, 9-5; Mid-May to Thanksgiving: Monday-Saturday, 9-5, Sunday, 1-5
October-March: Group tours by reservation
Admission charge

Ouvert de Avril à la mi-mai Lundi au vendredi, 9-5; Mi-mai à la mi-octobre: Lundi au samedi, 9-5, Dimanche, 1-5
Octobre à mars : ouvert aux groupes sur réservation
Des visites en groupe sont



offertes sur réservation.

● Droit d'entrée.

Laurier House
National Historic Site
335 Laurier Ave. East
Ottawa, ON K1N 6R4
Phone/TTY : (613) 992-8142
E-mail :
Ontario_ParksCanada@pch.gc.ca

Lieu historique national
de la Maison-Laurier
335, avenue Laurier Est
Ottawa (Ont.) K1N 6R4
Tél./ATME : (613) 992-8142
Courriel :
Ontario_ParksCanada@pch.gc.ca

